

6D4N IKE! IKE! OKINAWA

TOUR CODE: OKA611

| D | BFT | LUNCH | DINNER | HOTEL ACCOMMODATION or SIMILAR |
|---|-------|--------------------------------|--|--|
| 1 | - | - | - | → |
| 2 | → | Own Expenses | Tempura/ Sashimi Set | La'gent Hotel Okinawa Chatan or similar |
| 3 | Hotel | Fruitsland Taco Rice | Shabu-shabu Tonkyuhote (All-you-can-eat) | |
| 4 | Hotel | Okinawa Soba & Jushi Set | Teppanyaki | Hotel Lantana Naha Kokusai Street or similar |
| 5 | Hotel | Churashima Healthy Food Buffet | Okinawa Vegetable Garden Buffet Karakara | |
| 6 | Hotel | → | | |



Kouri Ocean Tower with cart

Day 1 Singapore → Okinawa

Day 2 Naminouse Shrine – Indulge in Okinawan delicacies in **Onnano Eki – Manzamo**, one of the best scenic spots in Okinawa - Free stroll at **American village**, which is a large U.S.-themed leisure entertainment complex located in central Okinawa.

Day 3 Churaumi Aquarium (dolphin show) which can experience Okinawan's rich nature, surrounding waters, history and culture as well as providing a fun encounter with dolphins. – **Okinawa Fruits Land**, Okinawa Fruits Land is a fruit-based theme park that includes 3 areas (Fruit Zone, Bird Zone and Butterfly Zone) as well as a Fruit Cafe and Shopping Zone. – **Kouri Ocean Tower**, you can travel up to the tower through the subtropical gardens by cart (included). Enjoy recording it all as you feel the landscape and sea breeze flow by.

Day 4 Ryukyu Village (Eisa dance show) is a small theme park about traditional Okinawan culture in the form of a recreated village from the times of the Ryukyu Kingdom – **Shuri Castle** – **Kokusai Street**, main shopping and entertainment street.

Day 5 Okinawa World featuring a cave and folk craft village. You can enjoy the Super Eisa show at here – experience the **Glass bottom boat & sea grape picking** at Chinen marine leisure center – **Cape Chinen**, a well-known beauty spot in Okinawa – **Ryukyu Glass village**, is the largest handmade glass workshop in Okinawa.

Day 6 Okinawa → Singapore



Churaumi Aquarium



American village



Ryukyu Village (Eisa dance show)



Okinawa FruitsLand



Ryukyu Glass village

Note :

- 1) During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
- 2) Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- 3) Bonus tour will be not replaced nor refunded.
- 4) All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
- 5) In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
- 6) Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
- 7) Tour is fully conducted in Mandarin.

6天4晚 IKE! IKE! 冲绳

TOUR CODE: OKAGI11

| 天数 | 早餐 | 午餐 | 晚餐 | 酒店住宿或同级 |
|----|-----|----------------|------------|-------------|
| 1 | - | - | - | → |
| 2 | → | 自费 | 天妇罗/刺身寿司套餐 | 冲绳北谷柔媿阁酒店 |
| 3 | 酒店内 | 水果乐园塔可饭 | 日式涮锅吃到饱 | |
| 4 | 酒店内 | 冲绳荞麦面和炊饭 | 铁板烧 | 那霸国际通街兰塔纳酒店 |
| 5 | 酒店内 | 冲绳美丽岛 养生自助餐 | 冲绳菜园自助餐 | |
| 6 | 酒店内 | → | | |



古宇利海洋塔电动车

第一天 新加坡 → 冲绳

第二天 波上宫 - 享受冲绳美食于恩纳之驿市场 - **万座毛**, 打卡冲绳最好的风景区之一 - 自由漫步于冲绳中部最大型的美国主题休闲娱乐综合体的**美国村**。

第三天 冲绳美丽海水族馆(海豚表演), 您可以在海洋博公园内体验冲绳丰富的自然、历史和文化, 并且还能与海豚一同嬉戏。
- **冲绳水果乐园**, 冲绳水果乐园是一个以水果为主题的公园。其中包括 3 个区域-水果区, 彩色鲜艳鸟类区和蝴蝶区。除此之外, 还可以探索水果咖啡厅和购物厅。 - **古宇利海洋塔**, 乘搭古宇利海洋塔自动车, 眺望蓝蓝的大海, 享受海风轻轻的拂过, 仿佛时间就定格在那瞬间。

第四天 琉球村(Eisa 太鼓传统舞蹈表演) 是一个关于冲绳传统文化, 以琉球王国时代的村庄形式重建的小型主题公园 - **首里城** - **那霸国际通街**是冲绳最热闹的购物街。

第五天 冲绳世界文化王国以洞穴和民间工艺村为特色。您也可以在这里欣赏 SUPER EISA 太鼓舞的超凡人气表演 - 在知念海洋休闲中心体验**乘坐玻璃底船和摘採海葡萄** - **知念岬公园**, 有着冲绳超震撼的绝美海景 - **琉球玻璃村**, 是冲绳最大的手工玻璃作坊。

第六天 冲绳 → 新加坡



冲绳美丽海水族馆



美国村



琉球村(Eisa 太鼓传统舞蹈表演)



冲绳水果乐园



琉球玻璃村

备注:

- 1、在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
- 2、团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
- 3、红利行程将不由其它行程取代或退款。
- 4、酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等级酒店取代。
- 5、中英文行程如有差异, 以中文版为准。
- 6、房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
- 7、团体全程将以华语讲解。